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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL  3/2004 

 
 
Tid:   2004-03-02, kl 15.45 – 16.15 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Margarita Pulido (s)   Helena Bonnier (m) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Margarita Pulido (s) ordförande 
Helena Bonnier (m) vice ordförande 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Mats Rosén (kd) 
Per Bolund (mp) 
 
 
Tjänstemän 
Mats Fager, Paulina Eriksson, Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad. Jan-Erik Hollander 
Region Ytterstad 
 
 
 
§ 1 
Justering  
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Helena Bonnier (m) att tillsammans med 
ordföranden Margarita Pulido (s) justera dagens protokoll. 
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§ 2 
 
Synpunkter på minnesanteckningarna från SL. 
 
Synpunkterna hade skickats ut i samband med kallelsen. 
Under punkten 1b i minnesanteckningarna bestämdes att SL skulle återkomma med frågan ang 
på och avstigning i alla dörrar. SL kommer troligtvis att redovisa den utredningen på nästa 
möte mellan SL och KU den 16/4. 
 
Beslut 
 
Minnesanteckningarna lades till handlingarna. 
 
§ 3 
 
§ 3 Övriga frågor 
 
Ärendet ang en förbindelse över Hammarby sjö bordlades den 17 februari men den 2 mars 
beslöts att på förslag av samtliga partier att återremittera ärendet och att uppdra åt kontoret att 
inhämta yttrande från Katarina-Sofia SDN. Helena Bonnier (m) och Mats Rosén (kd) undrade 
om SL:s inställning till en färjeförbindelse över Hammarby Sjö. Man ansåg att detta inte är en 
kommunal angelägenhet. 
Per Bolund (mp) anser att en färjeförbindelse är att jämföra med en bro eller skyttelfärja och 
därmed inte är SL:s ansvar. 
 
Beslut 
 
Utskottet beslöt att kontoret får i uppdrag att ta kontakt med SL för att diskutera frågan. 
Man beslöt även att kontoret tar reda på de utredningar som är gjorda ang 0-taxa och 
uteblivna skatteintäkter. 
 
 
Vid pennan 
 
 
Pauline Sedin 


